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Tiltak for bedre tannhelse 

Hva som skjer på sykehjemmene i bydelen er ikke primært et hensyn for rådet for 

funksjonshemmede. Men mange av de som er brukere på sykehjemmene er også 

funksjonshemmet.  

Rådet for funksjonshemmede i Sagene bydel anmoder tilsynsutvalgene i bydelen som har med 

sykehjem å gjøre om å ta opp tannpleien med visse mellomrom på de sykehjem de besøker. 

Dette er også nevnt som et mulig tema å ta opp fra eksemplene fra Pensjonistforbundet. En 

rekke spesialister sier at det er mye som kan gjøres bedre. Det gjelder for eksempel Taco-

sentret på Lovisenberg sykehus. Begrunnelse: brukerne på hjemmene står i fare for å ta 

dårligere på sine tenner når de blir sykere. Dette kan motvirkes gjennom tiltak fra de ansatte. 

 
 
 


